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z sesj i  Rady Gminy Grunwald odbytej  w dniu 24 lutego 2011r.  w sali  posiedzeń 
Urzędu Gminy w Gierzwałdzie.
            Początek obrad godz.  10 0 0 .
            Zakończenie  obrad godz.  11:30.
Przewodniczył:  mgr  Sławomir  Matuszewski – Przewodniczący Rady Gminy.
Ustawowy skład rady:  15 radnych.
Obecnych:  15 radnych w/g załączonej  l is ty obecności.
( l is ta  obecności w załączeniu – zał.  nr 1).
Ponadto w sesj i  udział  wzięli :
1.  inż.  Henryk Kacprzyk  – Wójt  Gminy
2. Urszula Borkowska – Skarbnik Gminy
3. Sołtysi  i  mieszkańcy Gminy Grunwald
(lista  obecności w załączeniu – zał.  nr 2)

Podjęto uchwały od nr 31 do nr 38.

Ad pkt  1 i  2.  Przewodniczący Rady Gminy – Sławomir  Matuszewski  dokonał 
           otwarcia  V-tej  sesj i  Rady Gminy,  po czym stwierdził  quorum, przy któ-
           rym może obradować i  podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy.  
           Następnie  powitał  radnych i  zaproszonych gości.
           Porządek V sesj i  Rady Gminy został  przyjęty jednogłośnie wg następują-
           cego wyszczególnienia:

           1.  Otwarcie  – stwierdzenie  prawomocności  obrad.
           2.  Przyjęcie  porządku obrad.
           3.  Przyjęcie  protokółu z poprzedniej  sesj i  Rady Gminy.
           4.  Sprawozdanie  Wójta  z działalności  między sesjami.
               a)  informacja o przetargach ogłaszanych przez gminę.
           5.  Podjęcie  uchwały przez Radę Gminy:
               -  w sprawie określenia  szczegółowego sposobu konsultowania z radami
                 pożytku publicznego lub organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami
                 wymienionymi  w art .  3 ust .  3 ustawy o działalności  pożytku publicz-
                 nego i  wolontariacie  projektów aktów prawa miejscowego w dziedzi-
                 nach dotyczących  działalności  statutowej  tych  organizacj i
               -  w sprawie zmiany uchwały dotyczącej  podziału gminy Grunwald na
                 sołectwa
               -  w sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego planu 
                 zagospodarowania przestrzennego gminy Grunwald w obrębie geode-
                 zyjnym Mielno -  „Mielno II”,  części  działki  79/117
               -  w sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmiany studium uwarunko-
                 wań i  kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Grunwald
               -  w sprawie Gminnego Systemu Profilaktyki  i  Opieki  nad Dzieckiem w
                 Gminie  Grunwald na lata  2011 -  2016
               -  w sprawie powoływania składu Rady Społecznej  Samodzielnego Pub-
                 l icznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Gierzwałdzie
               -  w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej na lata  2011 -  
                 2020

  6.  Wolne wnioski  i  zapytania.
           7.  Zamknięcie  obrad.
 
Ad pkt  3.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował  radnych,  że zapoznał  się z
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           treścią  IV-go protokółu sesj i .  Protokół  był  wyłożony do wglądu przy l iś-
           cie  obecności.  Znajduje się w biurze rady i  zawsze można zapoznać  się z 
           jego treścią.
           Przewodniczący Rady Gminy wnioskował o przyjęcie  protokółu z IV-tej
           sesj i  Rady Gminy bez odczytywania.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – przyjęła  bez odczytywania  protokół  z
           IV-tej  sesj i  Rady Gminy.

Ad pkt  4.  Pan Wójt  – robót budowlanych  w tej  chwili  nie  prowadzimy.  
           Tydzień  temu oddaliśmy do użytku „Orlika” w Gierzwałdzie.  Obiekt  jest
           gotowy i  odebrany od wykonawcy.  Jest  105 dni  opóźnienia w oddaniu do
           użytku przez wykonawcę.  Wykonawca chce ugody.  Naliczymy odsetki  w
           wysokości  3 tys .  zł  za każdy dzień opóźnienia.
           Jak już pogoda pozwoli  na korzystanie,  to  zrobimy uroczyste  otwarcie.
           Trwają prace w dwóch świetl icach;  w Grunwaldzie  i  Kiersztanowie.
           Trwają rozmowy z Agencją o sfinansowanie inwestycj i  – kanalizacja  Pa-
           cółtowo – Pacółtówko.
           Jeżeli  chodzi  o przetargi,  to nowe nie  były ogłaszane.  
           23 lutego została  sprzedana działka  po boisku w Gierzwałdzie  za 48 tys.  
           złotych.
 
Ad pkt  5.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował  radnych o potrzebie podję-
           cia  uchwał na dzisiejszej  sesj i  Rady Gminy.
           Projekty uchwał były tematem dyskusj i  na posiedzeniu  Komisj i .

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie określe-
           nia szczegółowego sposobu konsultowania z  radami  pożytku publicznego
           lub organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  wymienionymi  w art .  3 
           ust .  3 ustawy o działalności  pożytku publicznego i  wolontariacie  proje-
           któw aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności  
           s tatutowej  tych  organizacj i .
           Pan Wójt  – wszelkie  uchwały,  które są podejmowane przez radę i  swoim
           zakresem obejmują dziedziny dotyczące działalności  statutowej  tych
           organizacj i ,  powinny być  konsultowane z radami  pożytku publicznego.
           Wnioski nie  są wiążące,  ale  powinny być  wzięte  pod uwagę.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr V/31/11 w sprawie
           określenia  szczegółowego sposobu konsultowania z radami pożytku pub-
           l icznego lub organizacjami pozarządowymi  i  podmiotami  wymienionymi  
           w art .  3 ust .  3 ustawy o działalności  pożytku publicznego i  wolontariacie
           projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących  działal-
           ności  statutowej  tych  organizacj i .  
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 3).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zarzą-
           dzenia wyborów do organów jednostek pomocniczych  w Gminie Grun-
           wald.
           Pan Wójt  – były już ustalone terminy,  ale  najpierw musi  być  uchwała rady
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           w sprawie zarządzenia  wyborów do organów sołectw.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr V/32/11 w sprawie
           zarządzenia  wyborów do organów jednostek pomocniczych  w Gminie
           Grunwald.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 4).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zmiany
           uchwały dotyczącej  podziału gminy Grunwald na sołectwa.
           Pan Wójt  – odbyły się konsultacje  społeczne  i  został  uwzględniony wnio-
           sek mieszkańców Wróbli .
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr V/33/11 w sprawie
           zmiany uchwały dotyczącej  podziału  Gminy Grunwald na sołectwa.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 5).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przystą-
           pienia  do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
           przestrzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Mielno -  „Miel-
           no II”,  części  działki  79/117.
           Pan Wójt  – w związku z tym,  że oczyszczalnia  na terenie  ośrodka w Miel-
           nie została  zlikwidowana,  bo ośrodek został  podłączony do oczyszczalni
           w Zybułtowie,  pozostał  ten teren do zagospodarowania.  Działki  chcemy
           przeznaczyć  na cele  rekreacyjno-wypoczynkowe.  
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr V/34/11 w sprawie
           przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego planu zagospodarowa-
           nia przestrzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Mielno -  
           „Mielno II”,  części  działki  79/117.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 6).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przystą-
           pienia  do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i  kierunków zagos-
           podarowania przestrzennego gminy Grunwald.
           Pan Wójt  – biuro BDK w Olsztynie  przygotowuje zmiany wykreślenia  z 
           naszego studium terenów pod elektrownie  wiatrowe na wniosek 3 rolni-
           ków z Kiersztanowa.
           Zmiany dotyczą  również powstania elektrowni wiatrowych w okolicach
           Pancerzyna – teren przyległy do miejscowości  Domkowo przy granicy z 
           gminą  Ostróda.
           Na Zapiekę już wydano koncesję na kopalnię  żwiru i  piasku.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr V/35/11 w sprawie
           przystąpienia do sporządzenia  zmiany studium i kierunków zagospodaro-
           wania przestrzennego gminy Grunwald.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 7).
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           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie Gmin-
           nego Systemu Profilaktyki  i  Opieki  nad Dzieckiem i Rodziną w Gminie 
           Grunwald na lata  2011 – 2016.
           Pan Wójt  – na Komisjach Kierownik GOPS przedstawiła  projekt Gminne-
           go Systemu Profilaktyki  i  Opieki  nad Dzieckiem i  Rodziną w Gminie Gru-
           nwald na lata  2011 – 2016.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr V/36/11 w sprawie 
           Gminnego Systemu Profilaktyki  i  Opieki  nad Dzieckiem i Rodziną w  
           Gminie  Grunwald na lata  2011 – 2016.  
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 8).
           
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie powoła-
           nia składu Rady Społecznej  Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrod-
           ka Zdrowia w Gierzwałdzie.
           Pan Wójt  – na poprzedniej  sesj i  rada wyłoniła  swoich przedstawiciel i  do
           rady społecznej .  Pan Wojewoda wyznaczył  do rady Panią Teodorę Sznar-
           kowską.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  przy 1 głosie  wstrzymującym się  (radny Michał  Mikulski)  – podjęła
           uchwałę Nr V/37/11 w sprawie powołania składu Rady Społecznej  Samo-
           dzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Gierzwałdzie.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 9).
 
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zmiany
           Wieloletniej  Prognozy Finansowej na lata  2011 – 2020.
           Pani Skarbnik – Wieloletnia  Prognoza Finansowa obowiązuje pierwszy 
           rok.  Wszystkie  zmiany,  które wprowadzamy w budżecie,  musimy wprowa-
           dzić  w Wieloletniej  Prognozie Finansowej.  Wprowadziliśmy w budżecie  
           deficyt  w kwocie 1.500 tys .  zł ,  w taki  sam sposób musimy zmienić pro-
           gnozę finansową, wprowadzić zadłużenie  w kwocie 1.500 tys.  złotych.
           Pan Wójt  – im mniej  pieniędzy,  tym więcej  papierów. Wprowadzono nowe
           współczynniki  wyliczenia zadłużenia.  Wprowadzono zmiany,  żeby samo-
           rządom ograniczyć  możliwość zaciągnięcia  kredytów.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  przy 1 głosie  wstrzymującym się  (radny Ryszard Bala)  – podjęła  uch-
           wałę Nr V/38/11 w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej na
           lata  2011 – 2020. 
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 10).
  
Ad pkt  6.  Przewodniczący Rady Gminy odczytał  pismo Pana Wiesława Kwiatko-
           wskiego w sprawie zmiany warunków spłaty wierzytelności  wobec gminy.
           Pan Wójt  – chodzi  o nieszczęsny wypadek z oczyszczalnią  ścieków w Zy-
           bułtowie na kwotę 460 tys .  zł  plus odsetki.
           Założyliśmy sprawę wykonawcy i  on powinien zwrócić nam te pieniądze.
           To było 6 – 7 lat  temu i  sprawa cały czas  się ciągnie.  On jest  cały czas
           pod pręgierzem komornika.  Bardzo źle  oceniam tę  współpracę.
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           Radny Krzysztof  Fabisiak – czemu nie przyszedł  na ugodę,  jak to  się za-
           czynało.
           Radny Edmund Żmijewski  – czy na pewno, nie ma pieniędzy żeby to spła-
           cić?
           Radny Krzysztof  Fabisiak – my zrobimy ugodę, a  on przekręci  następnych
           Radni nie  wyrazil i  zgody na zawarcie  ugody z Panem Wiesławem Kwiat-
           kowskim.
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  pismo Zbigniewa Babalskiego Po-
           s ła na Sejm R.P. w sprawie zaproszenia  na konferencję zatytułowaną 
           „Przyszłość polskiej  wsi – zagrożenia  i  nadzieje”.
           Pan Wójt  – jeżeli  byłoby dużo chętnych,  to zorganizowalibyśmy wspólny
           wyjazd.
           (Pismo w załączeniu  – zał.  nr 11).  
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  pismo Polskiego Związku Łowiec-
           kiego w sprawie ochrony zwierząt  dziko żyjących  przed psami  biegający-
           mi  bez nadzoru i  kłusujących w lasach.
           Pan Wójt  – Polski  Związek Łowiecki  zwrócił  s ię do Starostwa Powiatowe-
           go a starostwo do sołtysów.
           (Pismo w załączeniu  – zał.  nr 12).
           Pani Skarbnik – proszę o odebranie decyzj i  wymiarowych.  Są do roznie-
           s ienia  wezwania za wodę.  Za wezwania za wodę sołtys i  otrzymają 1,50 zł
           netto  za każde wezwanie.
           Pan Wójt  – od 1 marca  zatrudnimy inkasenta,  który będzie zbierał  należ-
           ności  za wodę i  ścieki  lub będzie od razu zostawiał  fakturę do zapłaty.
           Zaległości  muszą być  ściągnięte  i  rozliczone.
           Jeżeli  chodzi  o wywóz śmieci,  to  koszt  wywózki  przez PUK wzrósł  i  je-
           szcze straszą,  że podwyższą.
           Nasz Związek deklaruje,  że będzie odbierał  śmieci,  ale  opłacalność tego 
           przedsięwzięcia  będzie wtedy,  gdy większość mieszkańców wypowie 
           umowę dla  PUK i przystąpi  do naszego Związku.
           Sołtys  Henryk Szałata  – a co z pojemnikami?
           Pan Wójt  – nasze przedsiębiorstwo dostarczy pojemniki.
           Radny Ryszard Bala – na kanwie tego co mówiła  Pani Skarbnik i  Pan 
           Wójt,  jeżeli  dłużnicy dostaną wezwanie do zapłaty z dopiskiem, że jak nie 
           zapłacą w terminie,  to zostaną wpisani do rejestru dłużników, to notory-
           cznych  dłużników może to w jakiś sposób zmobilizować do spłaty.
           Sołtys  Marian Abramowicz – odnośnie wody i  tego Pana co będzie  zbierał
           za wodę, to  najpierw trzeba uporządkować stan jaki jest .  Umowy nie były
           zmieniane  od 15 lat .  Powinien być  aktualny stan na dostawę wody i  od-
           prowadzanie  ścieków. Pozakładali  łazienki  lub mieszka  5 osób, a płacą
           ryczał t  za  2 osoby.
           Najpierw powinny być  spisane nowe umowy na dostawę wody i  odbiór
           ścieków. Cały czas są awarie  wody u Jezuitów.  Najpierw trzeba wszystko
           uporządkować.
           Sołtys  Zenon Konopiński – jeżeli  chodzi  o wodę, to dawno wszystko było
           robione.  Teraz mają odpływy,  a nie płacą.
           Nadal nie  wszyscy mają  pojemniki  na śmieci.  Śmieci  leżą po rowach.
           Pan Wójt  – ja nie  mam w tej  chwili  żadnych mechanizmów w ręku,  żeby 
           egzekwować czy zmusić  kogoś do podpisania umowy.
           Jeżeli  widzę,  że ktoś wyrzuci  śmieci  do rowu, to  fakt ten mogę zgłosić  na
           Policję i  ukażą mandatem.
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           Właściwe są te uwagi,  które wniósł sołtys  z Mielna.  Uważam,  że dosyć  tej
           partyzantki   z wodą.
           Prawie 100% gminy jest  zwodociągowane.
           Radny Michał  Mikulski – czy ktoś w gminie  jest  odpowiedzialny za od-
           biór śmieci?
           Pan Wójt  – nie,  ale  PUK przysyła  nam wykazy,  kto zawiera umowy na 
           wywóz śmieci  lub z kim takie  umowy rozwiązano.
           Sołtys  Jan Pawlak – sprawa przekształcenia tych  umów, czy firmy,  które 
           będą zawierały nowe umowy,  wypowiedzą  stare?
           Pan Wójt  – my musimy indywidualnie  rozwiązać umowy.
           Radny Michał  Mikulski – sprawa świetl icy w Zybułtowie,  czy dzieci  nie  
           mogłyby czekać  w świetl icy na autobus?
           Czy nie  mógłbym rano nieodpłatnie  otwierać świetl icę,  żeby dzieci  mogły
           czekać na autobus w świetl icy?
           Pan Wójt  – nie widzę przeszkód. Proszę tę  sprawę uzgodnić z  Dyrektorem
           GOK.
           Sołtys  Katarzyna Kasprowicz – wszędzie  są świetl ice,  a w Gierzwałdzie  
           nie ma,  czy nie  można udostępnić dla młodzieży GOK.
           Radna Małgorzata  Kamińska – sala  miała  być  udostępniona dla  kobiet,  to
           przyszły raz czy dwa kobiety i  pomysł  upadł.
           Radny Edmund Żmijewski  – a jak będzie z placem zabaw?
           Pan Wójt  – będzie plac zabaw.
           Sołtys  Katarzyna Kasprowicz – a co ze świetl icą dla  młodzieży w Kor-
           sztynie?
           Pan Wójt  – w Korsztynie  nie mamy możliwości  utworzyć  świetl icy,  bo 
           tam nie ma naszych obiektów. Z Korsztyna  do Gierzwałdu jest  blisko.
           Sołtys  Henryk Szałata  – odnośnie wynagrodzenia dla  sołtysów,  czy nie  
           może być  więcej ,  bo radni  dostali  podwyżkę,  od kogo to zależy?
           Pan Wójt  – od rady i  od pieniędzy w budżecie.  Nie ma aż tak dużej  zwy-
           żki diety dla  radnych,  bo w roku odbywało się  12 sesj i  i  12 posiedzeń ko-
           misj i  a teraz będzie ryczałt  miesięczny,  żeby uniknąć problemu z l is tami.
    
Ad pkt  7.  Wobec zrealizowania  porządku obrad,  Przewodniczący Rady Gminy
           zamknął  V-tą sesję Rady Gminy.

            Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Gminy

            Bronisława Warmińska                       mgr  Sławomir  Matuszewski 


